
Møde i Stenrevsgruppen Hou TIR 15 AUG på Lærkevej 31. 

Til stede: Kåre, Jacob, Søren, Kasper, Lars, Simon, Erik 

1. Bordet rundt. Kåre: Det er stadig lidt uklart hvor mange sten, der faktisk er 
modtaget. Moms på en regning skal delvist tilbage til os, da modregningen med 
færre sten var uden moms. Kasserer/Fællesforum tager sig af det. 
Søren: Vesta Fjord udskyder næste udlægning til uge 35 efter arbejder på Hou 
Havn. Der mangler stadig vejesedler fra alle.  
Lars: Kystdirektoratet har godkendt brug af svenske sten, men stadig uklart om der 
må bruges brudsten. 
Søren: Har modtaget en særlig fil med oversigt over de udlagt stenbunker i revene. 
Erik: Der er stor artikel i Politiken om Hunderevet. Revet er dog ikke større end vort 
Egmontrev. Der har været tre ministre ude på Vejlefjord dd. 

2. Status på sommerens udlægning af sten. 
Marinarevet og Egmontrevet er færdigudlagt. Der er måske brugt lidt rigeligt sten. 
Stenene ligger rigtig fint. 
Ankre til Marinarevet er udlagt og markeret med hvide fendere. Rød/grøn udlægges 
senere af Søren og Jacob. 
Gule bøjer til Dyngbyrevet er anskaffet. Udlægges i uge 35 evt i en midlertidig 
placering tættere på kysten. 

3. Status på økonomi, gennemgang fra Kåre. 
Delbudgetet er på 1,54 mill. Der er brugt 975.000. Ca 1400 m3 er udlagt. 
Ca. 700 kr/m3 alt i alt. Budget holder. 

4. Monitorering, evt HMI dykkerlinje. 
Jacob har talt med Klaus Fiedler ved HMI. De vil gerne monitere med stillbilleder. 
Vi bør indkøbe et godt undervandskamera. 
Lars, Søren og Jacob holder møde med Klaus Fiedler. 

5. Status brev til Velux. 
Søren laver udkast til brev med angivelse af status samt med links til video og 
artikler. 

6. Fremadrettet plan (nye sten til Dyngby Revet). 
Dyngbyrevet bør udlægges indefra og ud. 

Jacob kontakter grusgrav igen for tildeling af sten. 

Erik kontakter vognmand Verne Frank. 
Kåre laver udkast til info-skilte. Kasper hjælper. 
Sten ved Strandgade, der tilhører Høfdeholderne, mageskiftes med større sten ved 
varmeværket. 
Erik har modtaget tilsagn om 24.700 kr fra Friluftsrådet til en snorkelbane. Se mail 

af 13 JUN. 

Jacob kontakter HMI Dykkerlinje og evt. projektklasser, hvorefter der afholdes 

møde med Stenrevsgruppen. 

7. Møde med Odder Kommune om status og løbende forventningsafklaring. 
Brevet til Velux sendes også til Odder Kommune + Martin. 
Kåre justerer et til alle i partnerskabet. 
 



8. Betaling for formidling. 
Kasper og Simon vil gerne deltage i frivilligt arbejde. De tildeles 25.000 til deling for 
deres produktion. Herefter frivillig indsats. Evt. yderligere midler kun efter aftale ved 
større produktioner.  

9. Næste møde. 
TIR 03 OKT på HMI. 

10. Evt. 
Der er en konference 28 – 29 SEP i Aalborg vedr. havets tilstand mv. 
Erik og Keld ser om de kan deltage. Gebyr afholdes af gruppens midler. 
På næste møde bør vi drøfte fredning samt involvering af kommunekoordinatoren. 


